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POBUDE IN VPRAŠANJA 26.02.2024 
 

 

1. Predlagam, da se na novem Rogozniškem pokopališču postavi digitalni iskalnik grobov – info 

točka. Glede na čas v katerem živimo, bi bilo primerno, da tudi na tem delu preidemo na 

digitalizacijo. Digitalni iskalnik grobov oziroma info točka bi obiskovalcem pomagal pri 

iskanju lokacij grobov. 

Na info točki bi obiskovalci dobili informacije: -     Osmrtnice 

- Obvestila in novice 

- Iskalnik pokojnikov s prikazom lokacije 

groba in sliko nagrobnika 

- Virtualni ogled pokopališča 

   

2. Kino Ptuj v zadnjih letih beleži dobro obiskanost, kar je spodbudno in pohvale vredno. V letu 

2022 je Kino Ptuj obiskalo 18.838 obiskovalcev. Preteklo leto 2023 je bila obiskanost že 

21.529 obiskovalcev ( podatki iz spleta ). Ali je Kino Ptuj s takšno obiskanostjo finančno 

samostojen? Koliko finančnih sredstev je bilo v letu 2023 iz CID namenjenih za Kino Ptuj? 

Kakšni so skupni letni stroški za delovanje Kino Ptuj?  

Glede na cene vstopnic preostalih članic Art Kino mreže me zanima ali je v planu povišanje 

cene vstopnic v Kino Ptuj? 

 

3. Kolikšen je skupen znesek kateri je bil iz občinskega proračuna namenjen za storitve Javnim 

službam Ptuj v letu 2023? Prosim za podatek z razčlembo po storitvah. 

 
4. V starem mestnem jedru Ptuja je na nekaterih ulicah veliko skritih nevarnosti za pešce. Res 

je, da se nekaj takšnih nepravilnosti popravi, ampak veliko jih pa ostane več let 

nespremenjenih. JSP kot odgovorni odgovarjajo, da bi večino teh napak lahko uredili le z 

celovito preplastitvijo cestišč ampak, da za to ni zagotovljenih finančnih sredstev v MO Ptuj. 

Predlagam, da v kolikor so nevarnosti zaznane, da se vsaj površinsko uredijo. Potencialne 

nevarnosti se naj prav tako označijo ali ogradijo, da se s tem seznani pešce na pazljivost. 
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5. Ustanovljen je bil Javni zavod za mladino, šport in turizem Ptuj. Na spletni strani MO Ptuj pod 

»Javni zavodi« so še vedno samostojno zapisani CID, Zavod za šport in Zavod za turizem. Kje 

lahko občani pridejo do kontaktnih podatkov za novoustanovljen zavod? 

Predlagam, da se čim prej uredi samostojna spletna stran za novoustanovljen zavod. 

 

6. Predlagam postavitev tehnične ovire za umiritev prometa v Cankarjevi ulici. Tehnično oviro 

bi postavili na mesto kjer je na sliki označeno z rdečo barvo ( pred izvozom za kino ). 

Na tej cesti veliko voznikov vozi prehitro. Na zadnjem delu Cankarjeve ulice proti Prešernovi 

ulici stanovalci dostopajo do svojih vhodov in v tem delu ni urejene varne poti. Varnost 

bomo povečali, če bomo s tehnično oviro dosegli nižje hitrosti vožnje. 

Prav tako predlagam, da se zadnji del Cankarjeve ulice osvetli ( klanec ), ker so v nočnem 

času pešci ob cestišču težko vidni. 

 

 
 

7. Zakaj je bil letos odpovedan TV prenos mednarodne karnevalske povorke? Vzrok, da je bila 

slaba vremenska napoved ne odtehta, ker obstaja veliko prireditev kjer v veliko slabših 

vremenskih pogojih poskrbijo za TV prenos. Veliko ljudi zaradi zdravstvenih ali drugih težav 

ne more obiskati povorke in jim TV prenos veliko pomeni. 

 

8. Kolikšen je bil letošnji strošek organizacije ter izvedbe kurentovanja? Prosim za razčlenjen 

odgovor glede na to, za kaj je bil namenjen določen znesek. 
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9. Zakaj Javni zavod za turizem, šport in mladino kot organizator kurentovanja ob določitvi 

trase mednarodne povorke izbere takšno traso, da predstavlja nevarnost za udeležence? V 

karnevalski povorki so ljudje maskirani in imajo po večini otežen pogled. Z raznoraznimi 

poškodbami cestišča na sami trasi je tveganje za resno poškodbo veliko. Če gre za 

tradicionalno traso se naj poskrbi, da bo le-ta varna in bodo poškodbe cestišča pred izvedbo 

povorke odpravljene.   
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10. Na območju Podvincev ob večjih nalivih ali večdnevnih deževjih voda po kanalih ne odteka. 

Vzrok za to je neustrezno odvodnjavanje, ker so kanali povezani v krog. Takšno stanje je od 

ureditve nove ceste do glavne ceste. Velika ponikovalnica za to območje je v preteklosti bila 

na ozemlju, kjer se je uredilo odlagališče odpadkov - Gajke. Zakaj se takrat ni uredila 

nadomestna ponikovalnica? Zakaj takšno stanje ostaja leta in leta? Predlagam, da se MO Ptuj 

aktivno zavzame za ta problem in uredi ustrezno ponikovalnico. 
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11. Ali je projekt skate park dokončan? Glede na to, da ga vsakodnevno »že« uporablja veliko  

otrok smatram, da je dokončan. Zakaj se ne odstrani ograja katera je namenjena zaščiti 

gradbišča?

 
 

12. Rabelčja vas se je v zadnjem obdobju z izgradnjo novih blokov močno spremenila. So pa vsa 

ta gradbena dela tudi pustila sledi na cesti ( posedanje ), ker so vsakodnevno po tej poti vozili 

težki tovornjaki. Ali je občina od izvajalcev gradnje blokov zahtevala, da morebitne poškodbe 

cestišča sanirajo? Glede na povečano število prebivalcev na tej lokaciji bi bilo potrebno 

urediti tudi cesto, da bo varna za pešce, šolarje… . Predlagam širitev ceste ter ureditev 

pločnika. 

 

       
 

 

 

  

 

Sergej Ivanuša 
Svetnik mestne občine Ptuj 
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